
Fractie: PU
Naam: Tom Langenberg
Onderwerp: Normverlaging landbouwgrond
Datum indiening vragen: 15-5-2024

Vragen:

In het Politiek Uurtje van afgelopen maandag waren een drietal sprekers van het bodemdalingsgebied. 
Zij worden geconfronteerd met het feit dat waterschap via de provincie de norm voor dat bewuste deel 
wil verlagen, zodat het geen hoogwaardige landbouwgrond meer is. Hun grond wordt minder waard en 
waterschap loopt dan voor hun verantwoording weg. We moeten als gemeente toch opkomen voor 
onze polderbewoners?

Vragen:

 Waarom wil het waterschap/de provincie deze normverlaging? Is het dan niet weglopen voor 
verantwoordelijkheden en het probleem bij anderen neerleggen? 

 Is het college hiervan op de hoogte en wat vindt zij hiervan? 
 Hoe is het contact tussen waterschap/provincie en het college m.b.t. het bodemdalingsgebied 

en de normverlaging?
 Wat is het perspectief voor deze grondbezitters wanneer de normverlaging doorgaat? 

Kunnen ze dan b.v. zon op land realiseren? Wat is daarvoor nodig?

Datum beantwoording vragen:
Contactpersoon:
E-mail adres: 
Tel:
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